
Pri programovaní rastliny som chvíľu 
uvažovala ako to vlastne funguje. Po 
chvíli som nejako na to prišla a 

okrem zadania som si spravila aj iné 
tvary, ktoré sa mi páčili a som si ich 
aj uložila. Bolo to zaujímavé zadanie, 

a určite aj najrýchlejšie. 


